
Dz-06.0021.1.2023 

PROTOKÓŁ 

Posiedzenia LIII SESJI RADY DZIELNICY VI Bronowice 
 

Posiedzenie LIII sesji Rady Dzielnicy VI odbyło się w dniu 12 stycznia 2023 r.  

na sali gimnastycznej Szkoły Podstawowej nr 153 przy ul. Na Błonie 15d. 

 

W załączeniu do protokołu: 

1. oryginały uchwał, 

2. projekt porządku obrad (zaproszenie), 

3. lista obecności radnych. 

 

Posiedzenie sesji LIII otworzył i prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VI 

Bronowice p. Bogdan Smok. Otwierając sesję Przewodniczący stwierdził quorum oraz 

prawomocność obrad. 

Posiedzenie sesji trwało od godz. 19.05 do godz. 21.10 

Głosy liczył i zgłaszał do protokołu p. Wojciech Borkowski – członek Rady i Zarządu Dzielnicy 

VI Bronowice.  

 

Ad. 1 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok przedstawił porządek obrad. Przewodniczący 

zapytał czy są jakieś propozycje zmiany porządku obrad. W związku z ich brakiem ustalono 

porządek obrad w następującej formie: 

 

1. Ustalenie porządku obrad, 

2. Przyjęcie protokołu LII sesji, 

3. Prezentacja projektu Bronowickiego Archiwum Muzycznego pn. „A w Bronowicach 

grają – ocalić od zapomnienia”, 

4. Wniosek w sprawie przywrócenia ruchu dwukierunkowego na całej długości ul. Na 

Błonie, druk nr 390, 

5. Wniosek w sprawie przeznaczenia dotychczasowego budynku Przedszkola nr 38 przy  

ul. Jabłonkowskiej 29A na publiczny żłobek, druk nr 391, 

6. Zmiana rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice 

na rok 2023, druk nr 392, 

7. Zmiana rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice 

na rok 2023, druk nr 393, 

8. Wniosek w sprawie przywrócenia linii autobusowej nr 208, druk nr 394, 

9. Wniosek w sprawie zdalnego trybu obradowania Rady Dzielnicy VI Bronowice, druk nr 

395, 

10. Oświadczenia i komunikaty. 

  

   

 



Ad. 2 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok zapytał czy są sprostowania do protokołu sesji LII. 

Przewodniczący stwierdził, że sprostowania nie wpłynęły, w związku z czym ogłosił, że protokół 

został przyjęty. 

 

Ad. 3 

Prezentację i historię tworzenia Bronowickiego Archiwum Muzycznego przedstawiła  

p. Katarzyna Chodoń pomysłodawczyni i realizatorka projektu. Przewodniczący Rady, p. Bogdan 

Smok podziękował za przedstawienie prezentacji dodając, że na posiedzeniu Komisji Kultury  

i Sztuki Rady Dzielnicy VI poszerzonej o członków Zarządu zostaną omówione dalsze działania 

dotyczące Archiwum. 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały (druk nr 390) przygotowany przez Zarząd w sprawie przywrócenia ruchu 

dwukierunkowego na całej długości ul. Na Błonie. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok. 

Projekt uchwały zreferowali p. Michał Płaza, p. Łukasz Quirini-Popławski. 

W dyskusji głos zabrali: mieszkańcy, p. Bogdan Smok, p. Stefan Suliński, p. Łukasz Quirini-

Popławski. 

 

Prowadzący obrady poinformował, że wpłynęła do niego poprawka do w/w projektu uchwały 

przygotowana przez p. Łukasza Quirini-Popławskiego. 

Przewodniczący odczytał następującą treść: 

 

dodaje się § 2 o treści: 
Jednocześnie wnioskuje się o: 

− poprawę bezpieczeństwa mechanicznych uczestników ruchu (oznakowanie pionowe i poziome, 

architektura inżynierii ruchu), 

− remont ul. Na Błonie po zakończeniu aktualnej organizacji ruchu, w szczególności w zakresie 

wzmocnienie skrajni, 

− intensywne prace koncepcyjno-projektowe nad alternatywnymi wobec ul. Na Błonie 

połączeniami drogowo-rowerowo-pieszymi. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie poprawkę do projektu uchwały w sprawie 

j. w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 1 

Poprawka została przyjęta. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały z uwzględnieniem 

przyjętej poprawki w sprawie j. w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 1 

 



 Rada podjęła uchwałę nr LIII/365/2023 
w sprawie przywrócenia ruchu dwukierunkowego na całej długości ul. Na Błonie 

 

Głos zabrał p. Łukasz Quirini-Popławski informując zebranych, że będą prowadzone prace nad 

zwiększeniem bezpieczeństwa na ul. Na Błonie. 

 

W związku dużym ruchem powstałym przy opuszczaniu sali przez mieszkańców prowadzący 

obrady ogłosił 5-minutową przerwę. 

 

Ad. 5 

Projekt uchwały (druk nr 391) przygotowany przez Zarząd w sprawie przeznaczenia 

dotychczasowego budynku Przedszkola nr 38 przy ul. Jabłonkowskiej 29A na publiczny żłobek. 

Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok. Projekt uchwały zreferował p. Wojciech Litwicki. 

Opinia Komisji Edukacji, Sportu i Rekreacji – pozytywna. 

W dyskusji głos zabrali: p. Małgorzata Turek, p. Wojciech Litwicki, p. Bogdan Smok, p. Łukasz 

Quirini-Popławski, p. Marcin Rzeszowski. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 19 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 2 

 

 Rada podjęła uchwałę nr LIII/366/2023 
w sprawie przeznaczenia dotychczasowego budynku Przedszkola nr 38 przy  

ul. Jabłonkowskiej 29A na publiczny żłobek 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały (druk nr 392) przygotowany przez Zarząd w sprawie zmiany rozdysponowania 

środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na rok 2023. Projekt uchwały 

przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisji Edukacji, Sportu i Rekreacji – pozytywna.  

W dyskusji głos zabrał: p. Tomasz Fabiańczyk. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 19 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 2 

 

 Rada podjęła uchwałę nr LIII/367/2023 
w sprawie zmiany rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VI Bronowice na rok 2023 

 

 

 

 



Ad. 7 

Projekt uchwały (druk nr 393) przygotowany przez Zarząd w sprawie zmiany rozdysponowania 

środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na rok 2023. Projekt uchwały 

przeczytał p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zieleni – pozytywna.  

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 19 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 2 

 

 Rada podjęła uchwałę nr LIII/368/2023 
w sprawie zmiany rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VI Bronowice na rok 2023 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały (druk nr 394) przygotowany przez Zarząd w sprawie przywrócenia linii 

autobusowej nr 208. Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zieleni – pozytywna.  

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 19 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 2 

 

 Rada podjęła uchwałę nr LIII/369/2023 
w sprawie przywrócenia linii autobusowej nr 208 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały (druk nr 395) przygotowany przez Zarząd w sprawie zdalnego trybu 

obradowania Rady Dzielnicy VI Bronowice. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok. 

Opinia wszystkich komisji – pozytywna.  

W dyskusji głos zabrał: p. Łukasz Quirini-Popławski, p. Bogdan Smok. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 16 

przeciwko – 1 

wstrzymujących się – 2 

nieobecnych – 2 

 

 Rada podjęła uchwałę nr LIII/370/2023 
w sprawie zdalnego trybu obradowania Rady Dzielnicy VI Bronowice 

 



Ad. 10 

Głos zabrali:  

1. P. Marcin Kotek: 

• Zaprosił na Jasełka do Mydlnik w dniu 22.01 o godz. 11.30 i 19.30.  

2. P. Janusz Sitarski: 

• Poinformował o udziale w spotkaniu opłatkowym seniorów i MOPS, które cieszyło się 

dużym zainteresowaniem. 

3. P. Bogdan Smok: 

• Poinformował, że termin kolejnej sesji podany zostanie w późniejszym czasie. 

• Powiadomił, że Zarząd przygotuje projekt uchwały dot. podziału dodatkowych środków 

finansowych dla Dzielnicy w związku z czym poprosił radnych o przesyłanie propozycji 

zadań.  

4. P. Marta Drużkowska: 

• Poinformowała, że Zarząd Zieleni Miejskiej nie zapewnił środków finansowych na 

budowę chodnika przy ul. Tetmajera, a który jest konieczny aby odebrać realizację parku 

Tetmajera, dlatego do Dzielnicy VI zostanie skierowane pismo o wsparcie w/w 

inwestycji. 

 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok zamknął obrady LIII sesji Rady Dzielnicy VI Miasta 

Krakowa.  

 

 

                                    Przewodniczący Rady 

                                  Dzielnicy VI Bronowice 

 

 

                                                                                    Bogdan Smok 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządził: 
Jacek Łaz 


